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SO Z Ceny prezidenta se radoval Váňa. To by 
nebylo až tak překvapivé, kdyby se však 
křestním nejmenoval Tomáš.

52 Breeders' Cup, tedy tzv. plnokrevné
mistrovství světa, navštívil i po 21. v řadě náš 
spolupracovník PetrGuth.

Nejčtenější články roku
Jak vidíte ňa našich webových stránkách, nej
více přečtení za rok 2014 má článek o Velké 
pardubické (téměř 30 000). Zahraniční výjezdy 
českých jezdců jsme shrnuli do jednoho článku, 
proto se dalo očekávat, že tento článek bude 
sledovaný (přes 18 000 přečtení). Zájem čtenářů 
vzbudil také článek o Světových jezdeckých 
hrách v Normandii, který má podobný počet 
zhlédnutí jako reportáž z mistrovství Evropy 
dětí, juniorů a mladých jezdců ve skákání (přes 
12 000). Ve fotogaleriích vede ta s plemennými 
hřebci.

42 Drezurní výcvik skokového koně nemusí 
být nuda. A rozhodně bez něj nemá 
cenu závodit, protože „ Všichni nejlepší 
jezdci nevlastní ty nejlepší koně, ale jen 
ty nejlépe trénované".

92 Stavba parkurů je stále žhavé téma.
A stavitel by se svou prací měl stále 
snažit učit jezdce jezdit.
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6 Kudykam 14 Speciál
8 Společnost 32 Fotoudálost
10 Žebříčky 38 Profil

WESTERN

54 Z Kreuthu přivezla česká ekipa několik 
titulů mistrů světa i další cenná umístění. 
Jak hodnotili výjezd sami jeho účastníci?

56 Heidi připutovala ze Severní Karolíny až 
do Ohořilky. Ale strastiplná cesta к nové 
majitelce stála za to.

46 Navštívili jsme 60 Chov
50 Dostihy 80 Výživa
54 Western 84 Útulky
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FOTOUDÁLOST
Podzimnífotoudálostí nemůže být 
kromě Velké pardubické nic jiného, 
než tradiční Hubertovy jízdy.

JÁ, FURIOSO
Z pera samotných chovatelů 
se dozvíte více o plemeni, které 
v současnosti proslavila Gomba 
nebo Harwy.

ROZHOVOR
Dušan Tovarňák je původně ze Slovenska, má české občanství 
a dnes vede jezdecký areál v Německu. Bývalý úspěšný 
reprezentant a vítěz centrální ligy SP povede soustředění v ČR.

JK Voleveč oslavil dvacítku šedesátkou. Za
20 let se počet koní zdesetinásobil a letos se místní
účastnili i mistrovství světa.

t ZAJÍMAVOSTI

Б4 Označování koní čipy slaví v ČR první 
pětiletku. Otázky a odpovědi v kostce.

67 Ve working equitation se naučíme 
překonávat dřevěný most. Pár tipů 
zde však najdou i pokročilí.

74 Vánoce a vánoční tipy na dárky 
přicházejí...

76 Koňská záchranka se ohlíží za rokem 
2014. Zachraňovala, ale i vzdělávala 
nebo sama podporovala.

78 Dobrý hospodář se na zimu pořádně 
připraví. Minimálně tak, že si zakon
zervuje krmiva, jež se mu {a hlavně 
jeho koni) budou opravdu hodit.

CHOV

58 Jaké budou novinky v roce 2015
v Kritériích mladých koní? A vzali si z naší 
diskuse funkcionáři poučení? Prozradí 
prezident SCHČT M. Perníček.

60 Plnokrevná historie se bude v tomto čísle 
naposledy věnovat slavným klisnám.
A o každé se dozvíte malou zajímavost.

63 Dva mladí koně českého chovu patří do 
kategorie těch, o kterých ještě uslyšíme.

KONÍČEK

Z Krtiny koní proběhly ve stáji Urban 
Bojanovice.

3 Kateřina Hellmichová má dva vzory - Aleše 
a Meredith.

95 Inzerce
97 Kupony
98 Příště

13 Mikropovídku Rodinné stříbro napsala 
Markéta Vopičková.

14 Pojdte si vyrobit brož s koníkem!
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Na věku ZÁLEŽÍ
Jak vidíte v čísle měsíce, nejstarší kůň světa 

se dožil přesně tolika let, jako (zatím!) tento 
časopis. Ovšem vypadá to, že „Starého Bil
ly ho" trumfneme a nějaký ten rok к dobru 
ještě přidáme. Uvědomujeme si, že jsme 
stejně jako on v-dobrých rukou našich „gro- 
omů", tedy ošetřovatelů, kteří každý měsíc 
nelení a přijdou si pro něj ke stánku. Pozorné 
péče se mu však dostává i od našich věrných 
autorů, kteří ho živí každý měsíc zajímavými 
materiály s různorodými tématy. Pečovatel
ský tým také zajišťuje, aby se pěkně nesl a vy
jímal mezi ostatními. Je to zkrátka takový náš 
koníček, pro někoho dokonce černý kůň... 
Při posledním čísle roku 2014 a ročníku 62 se 
chce říci, že na věku rozhodně záleží - děku
jeme!

A při zpracovávání speciálu jsme se zkusili 
zamyslet nad nejlepším a nejhorším zážit
kem uplynulého roku. Nejsme žádní troškaři 
- nejlepší zážitek máme každý měsíc, kdy se 
podaří celý časopis do tiskárny odevzdat. Nej
horší jsou dny čekání - jakou asi chybu jsme 
přehlédli? Dobrá je tato v rozhovoru s Jiřím 
Skřivanem, která přešla přes troje oči; „Trochu 
my vždy vadilo to ,my ' a ,vy

Pěkný prosinec s minimem chyb

Zdena Motyginová
Šéfredaktorka

INZERCE

CHTĚLI BYSTE SE 
PODÍLET NA ŽIVOTĚ 

ČASOPISU JEZDECTVÍ? 
ROZŠIŘTE TÝM 

REDAKCE! 
HLEDÁME NOVÉ 

SPOLUPRACOVNÍKY NA 
POZICI AUTORŮ, 

KOREKTORŮ I MANAŽERŮ 
INZERCE Z CELÉ ČR 
NAPIŠTE NÁM NA 

REDAKCE@JEZDECTVI.CZ 
POD HESLEM „TÝM“

A NABÍDNĚTE 
SVOJE NÁPADY
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